
 diferència de l’any passat, la Costa Brava –o part
d’aquesta perquè de Costabraves, afortunada-
ment, n’hi ha moltes i molt variades– sí que és la

veritable protagonista del popular anunci de l’Estrella
Damm d’aquest estiu. Els paisatges que hi apareixen,
majoritàriament dels caps Norfeu i Creus, la badia de Ro-
ses i la plana de l’Empordà, són espectaculars. Els d’aquí
fa anys que ho sabem –malgrat que cada dia t’hi encantis
de nou–, que els nostres paisatges són magnífics. Es-
plèndids, sensacionals. Sovint, també és veritat, hi ha vis-
tes que, literalment, ofenen la vista. Les muntanyes urba-
nitzades fins al capdamunt de Roses, sense anar gaire
lluny d’on s’ha filmat l’espot. O els grans edificis a tocar
del mar d’Empuriabrava, l’Estartit, Platja d’Aro i Palamós.
En definitiva, les bestieses urbanístiques que han malmès
per sempre bona part de la Costa Brava. Allò més terri-
ble, però, és que encara avui es continuïn permetent.
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SAFAREIG
■ Un cotxe de
pel·lícula. A la
trobada de vehi-
cles nord-ameri-
cans de Platja
d’Aro hi vam tro-
bar aquest model.
Els més petits no
s’ho creien. ■

A.Puig

PROGRESSISTES · Creu que les esquerres han de repensar el seu model per
restablir una majoria a la ciutat d’aquí a quatre anys RETIRADA · No pensa a
plegar, però diu que la ciutadania li mana ara treballar des d’una segona línia

“El nou govern de
Girona serà dèbil”

Joan Olòriz Cap del grup municipal d’ICV-EUiA

l cap de llista d’ICV-
EUiA en les eleccions de
Girona viu, segons ad-
met, un dol. El d’haver
de deixar projectes que

l’engrescaven, i l’acció de govern,
després de vuit anys al govern.

Han passat sis dies des de les
eleccions. Quina valoració en fa?
Hem pogut veure un canvi de ten-
dència que no s’havia donat des de
les primeres municipals, i és que
els sectors conservadors tenen
majoria. Veurem si es consolida o
no. Des d’ICV-EUiA hem resistit i
no hem perdut gaire suport, però
resistir no és vèncer. 

La caiguda de les esquerres, l’atri-
bueix a circumstàncies locals o
de caire nacional?
Les pròximes setmanes podré fer
una anàlisi més acurada, però
d’entrada diria que un factor pot
ser la campanya que hem fet els
tres partits que estàvem al govern.
Només jo he defensat la feina feta.
Si el principal partit, el PSC, no-
més parla de renovació i ignora els
darrers vuit anys i ERC fa una
campanya extremadament dura
respecte al govern en què ha parti-
cipat... això no pot fer cap bé.

Cal una renovació de les
esquerres a Girona?
Sí, ens l’hem de repensar. Cadascú
a casa seva, però donant-nos la
mà. D’entrada, el sobiranisme ha
de deixar de ser motiu de confron-
tació entre nosaltres, i hem de re-
pensar els models. Tinc moltes ga-
nes de treballar i col·laborar amb
la CUP. I també amb ERC, malgrat
que no siguin al ple. I hem de dei-
xar que el PSC faci el seu procés,
que és encetar una nova etapa. Si
ho fan així, fantàstic, i si no hau-
rem de construir sense ells.

El dia de les eleccions, vistos els
resultats, va dir que donava per
tancada la seva etapa política.
Potser no ho vaig explicar prou bé.
Parlava de la meva etapa de go-
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vern. La meva etapa política mai
l’he decidida de manera subjecti-
va, sinó que m’he presentat per
acord dels meus companys. El que
vaig dir és que no estaré en pactes
de govern i quedaré a una segona
línia, fent oposició a l’Ajuntament.

Com va anar la trobada que va te-
nir amb Carles Puigdemont?
Em va proposar entrar en el go-
vern, però no ho podia acceptar.
Ell hi va insistir, i crec que era una
insistència honesta, però ja li vaig
dir que pensava que no podia trair
el missatge que m’han donat els
ciutadans, i que és fer un pas enre-
re, reflexionar i treballar per refer
de nou el projecte d’esquerres.

El govern en minoria de CiU serà
massa dèbil per afrontar els grans

temes de ciutat i les necessitats
que la crisi genera?
És dèbil. Aquest és el missatge
que vaig transmetre a en Carles.
La ciutat té 100.000 habitants,
és capital de comarca i demarca-
ció, i els que fa temps que gover-
nem sabem les moltes hores
que s’hi ha de dedicar. Deu
regidors i molts no a temps
complet, serà complicat.

Quina actitud tindrà ICV-EUiA
cap al nou govern?
Hi haurà respecte i col·laboració
en temes de ciutat i també con-
frontació educada. El que no faré
és posar pals a les rodes per posar-
los. No complicar-ho perquè sí.
La meva voluntat no és fer-los la
vida impossible, perquè fer-ho
és perjudicar la ciutat. ■

Joan Olòriz
no pot negar
que és mes-
tre. Quan
parla s’ex-
pressa amb
claredat i
èmfasi, com
si estigués
explicant als
seus alum-
nes algun
concepte en-
revessat. De
la derrota
electoral en
treu el su-
port que ha
trobat al car-
rer, i parla
amb emoció
de la rebuda
que li van
oferir els
seus alum-
nes l’ende-
mà de les
eleccions
quan, en en-
trar a classe,
es van aixe-
car i el van
aplaudir.

Joan Olòriz, a la plaça del Vi, davant de l’ajuntament ■ J.N.


